
 

 

Referat fra elevrådsmøte 
Enhet/avdeling: Frivoll skole  

Dato: Onsdag 30.10.19  

Til stede: Markus 7.kl., Maria 7.kl., Tova 4.kl., Luna 4.kl., Hedvig 5.kl., Simen 5.kl.,  

Mathias 6.kl., Maja 6.kl. 

Ikke tilstede: Mari 6.kl.  

 

Saksnr/sak Sammendrag Ansvar 

Godkjenning av 

referat fra forrige 

møte 

Godkjent  

Sak 7/19-20 Kantinedag.  

Kantinedagen blir den 21/11. Bestillings-lappene 

leveres ut 4/11. Siste frist for å bestille mat ble satt 

til 11/11. 

Hedvig, Luna og Tova – kopierer info-skriv til  

1.-4.kl 

Simen og Elias – kopierer til 5.kl 

Marcus og Maria – kopierer til 6.-7.kl 

 

Overskuddet fra kantinedag går i år til 

lekeapparater i skolegården. 

I år kan elevene også velge 3 matenheter og stor 

drikke. 

 

Sak 8/19-20 Paragraf 9a: elevenes skolemiljø 

De elevene som går Solbergveien, synes at her er 

det behov for å gjøre noe med veien. Den er 

trafikkert, smal og uoversiktlig. Her må det gjøres 

noe, mener elevrådet – Kari tar det videre til rektor 

 

Det kom også opp andre ting som Kari tar opp med 

lærerne. 

Kari 

Sak 9/19-20 Kanonballturnering. 

Maria, Markus og Hedvig har ansvaret for 

kanonballturnering som blir for 4. – 7. kl. 

Elevrådet setter sammen lagene etter at elevene har 

satt seg på en liste. Det skal være elever fra 4., 5., 6. 

og 7.kl på hvert lag. 

Turnering vil foregå i 2. friminutt (kl. 12.00-12.30) 

Elevrådet er dommere. 

Maria, Markus, 

Hedvig 

Sak 10/19-20 Info fra møter i samarbeidsutvalget og 

skolemiljøutvalget. 

Kari, Markus, Maria og Hedvig informerte om 

saker som var oppe i møtene. 

 

 



 

 

Dette er kom opp på møtet i skolemiljøutvalget:  

-Skolemiljøutvalget fikk innspill på at «Annerledes-

dager» på skolen er viktige for å skape trivsel. Dette 

vil vi jobbe for å få til flere av! 

-Skolemiljøutvalget vil foreslå at 1.-3.kl. kan ha en 

aktivitetsdag med f.eks.7.klassingene som ansvarlig 

for dette, evt. med hjelp fra TL- lederne. 

Kanskje en kan ha dette i Sørild-hallen? Det er 

mulig å søke om å bruke friidrettshallen mer enn de 

faste tidene vi har til kroppsøving. Det kom også 

frem at den halve «TL-mesterne-dagen» 

(«Mesternes Mester») for 5.-7.kl. er viktig å 

fortsette med før sommerferien.  

-Det ønskes også at det arrangeres en TL-dag (halv 

dag eller 2 timer) for 4.-7.kl.   

 

Evt. Er det ønske fra klassene om at vi skal kåre 

«månedens god hjelper(e)»? Elevråds- 

representantene tar dette opp i klassene sine og så 

tas det opp i elevrådet igjen.  

Alle 

 

Kari Tveito Myhre 

elevrådslærer 

 

     

     


